
Gezien ik nu een jaar van het roken af ben door vapen zie ik het niet zitten om over te stappen op 
vapen met tabak smaak.

Dan kan ik net zo goed weer sigaretten gaan roken. 

Ik heb van mijn 13 tot 49 jaar gerookt en heb geen sigaret meer aangeraakt sinds het begin met 
vapen.en juist door de smaakjes word ik niet steeds herinnert aan een sigaret. 

Dus graag niet verbieden die smaakstoffen.


